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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 

Woensdag 15 juni 2022 
Locatie: Statenzaal van het Drents Parlement 

U kunt de agendavoorstellen, de ingezonden brieven en de livestream via het StatenInformatie- 
Systeem (SIS) inzien op de website van het Drents Parlement onder het volgende adres: 
https://stateninformatie.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-
OGB/2022/15-juni/09.30 
  
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 15 juni 2022 is als bijlage opgenomen 
bij deze besluitenlijst. 

Aanwezig:  
mevrouw A. Udinga (voorzitter) 
de heer M.A.M. Berends (PvdA) 
de heer E. Bos (GroenLinks) 
de heer J.F. Bos (Forum voor Democratie) 
de heer R.A.A. Bosch (PvdA) 
de heer F.P. Duut (JA21) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) 
de heer T.A. Koopmans (PVV) 
mevrouw F.S. Mensen-Maat (PvdA) 
de heer R. van der Meijden (SP). 
de heer J.J. Moes (VVD) 
de heer W.L.H. Moinat (SP)  
de heer K. Neutel (CDA) 
de heer J.R. Oosting (VVD) 
mevrouw S.J. Peeks (Partij voor de Dieren) 
de heer H.J. Pragt (D66) 
de heer R.R. Pruisscher (ChristenUnie) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
   Drenthe) 
de heer J.G.M. Schomaker (PvdA) 
mevrouw E. Slagt-Tichelman (GroenLinks) 
mevrouw E.C. Vedder-Monaster (CDA) 
de heer S.J. Vegter (CDA) 
de heer A. Vorenkamp (PVV) 
de heer H. van de Weg (SP) 
de heer J.R. Wiersema (Sterk Lokaal Drenthe) 
mevrouw B. Zouine (D66) 
mevrouw R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren) 
mevrouw F. Zwaan-Alberts (VVD) 
 
de heer J. Beerlings, statenadviseur 

Voorts aanwezig de leden van GS: 
Mevrouw N. Vedelaar (PvdA) 
de heer H. Brink (VVD) 
de heer H.G. Jumelet (CDA) 
de heer J.N. Kuipers (GroenLinks) 
de heer T. Stelpstra (ChristenUnie) 

Afwezig: 
de heer R.W. Camies (JA21) 
de heer J.W. Drukker (JA21) 
mevrouw S.D. Kort (STIP) 
de heer J.J. Rook (GroenLinks) 
de heer H.H. Veldsema (ChristenUnie) 
 
 
 

https://stateninformatie.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-OGB/2022/15-juni/09.30
https://stateninformatie.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-OGB/2022/15-juni/09.30
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1./2. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen, en in het bijzonder de aanwezige 
insprekers, welkom. Zij spreken allen in bij agendapunt 7, Vaststelling Omgevingsverordening 
Drenthe en Delegatiebesluit Omgevingsverordening Drenthe 2023.  
 
Er zijn geen bezwaren. 

3. Mededelingen 

De heer Vorenkamp (PVV) heeft ter vergadering alsnog aangegeven ook het woord te hebben 
gevoerd namens de fractie van Forum voor Democratie. 

4. Besluitenlijst van de vergadering 11 mei en de lijst van toezeggingen 

Er zijn geen opmerkingen over de toezeggingenlijst.  
 
De besluitenlijst en de lijst van toezeggingen van de vergadering van 11 mei 2022 worden con-
form ontwerp vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken 

Toegezonden is een lijst met ingekomen stukken A.1 t/m A.15, B.1 t/m B.28 en C.1 t/m C2. 
 
De voorzitter: De volgende schriftelijke vragen zijn binnengekomen. 

A7. Beantwoording inhoudelijke vragen n.a.v. presentatie Duurzame Bollenteelt Drenthe 
d.d. 20 april 2022 (memo van 11 mei 2022 van gedeputeerde H.G. Jumelet)  

Fractie D66  
We vinden de antwoorden erg algemeen en ontwijkend, jammer. Begrijpen we uit het ant-
woord op vraag 14 dat de rapportages niet aan PS beschikbaar gesteld worden? Is dat zo?  
  
Reactie gedeputeerde Kuipers 
GS zal de reportages aan PS beschikbaar stellen, maar dat gebeurt in overleg met de stuurgroep, 
omdat de gemeente dat dan ook kan doen.  

A9. Meerjarendoorkijk volkshuisvesting (GS-brief van 24 mei 2022)  

Fractie PVV  
Mogelijk zal het Rijk gaan vragen om een 2-jaarlijks monitoringverslag van de voortgang bij de 
gemeenten. Daarvoor wordt in dit stuk (pag. 2/3) nu reeds op extra budget gezinspeeld i.v.m. 
een speciaal systeem en toename van de benodigde provinciale inzet. Waarom wordt dit niet 
door de VNG (Vereniging Nederlandse Gemeenten) of het Rijk zelf opgepakt om met een simpel 
registratiesysteem dit door de gemeenten zelf te laten bijhouden? Extra provinciale inzet kan zo 
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toch vermeden worden met uniforme registratie en landelijke vergelijkbaarheid als bijkomend 
voordeel?  
  
Reactie gedeputeerde Kuipers  
De minister voor Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening geeft ons die regisserende rol. Dit is 
ook geschetst in deze brief. Deze heeft ook een rol in de realisatie van de woningbouw in de 
provincie en bij de gemeenten. Monitoring daarvan pakt de provincie samen met het Rijk en ge-
meenten op. Daarbij is er inzicht in de meest recente gegevens. Er wordt gestuurd op uniforme 
registratie in één systeem. Daar zijn afspraken over gemaakt tussen de koepels, de Vereniging 
Nederlandse Gemeenten (VNG), het IPO en het Rijk.  

A.10. Reactie van het Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit op de brief  
Onderzoek naar cumulatieve effecten van gewasbeschermingsmiddelen (GS-brief van 
31 mei 2022)  

Fractie GroenLinks  
In de reactie over de bescherming van de consument in Europa wordt alleen ingegaan op de be-
scherming van de consument via intake van voedsel. Er wordt in de reactie geen rekening met 
ook de blootstelling via omgeving (bijvoorbeeld bij beroepsmatig gebruik en als omwonende) 
en geen rekening met diergeneesmiddelen en anti-insecticiden bij thuisgebruik. Dit terwijl in de 
motie zowel de definitie als blootstelling aan bestrijdingsmiddelen wel breed gedefinieerd wa-
ren.  
Juist hiervoor is extra onderzoek nodig. Omdat hier zorgen over zijn bij omwonenden. Juist ook 
bij eventueel kwetsbare personen, reeds zieke mensen, baby’s en kinderen.   

• Wil GS dit opnieuw onder de aandacht brengen zowel bij het ministerie van VWS als LNV?   
  
Gedeputeerde Kuipers geeft aan/zegt toe dat gedeputeerde Jumelet de vraag schriftelijk zal be-
antwoorden.  

B3. Brief van Vereniging Parkbelangen Leekstermeer van 10 mei 2022 over Interpellatie-
debat vakantieparken ('Afdoening toezegging gedaan in de vergadering van Provinci-
ale Staten van 9 maart 2022)  

B5. Brief van Damen Legal van 17 mei 2022 over Stichting Stikstof Claim/Advies verzoek  
informatie  

B15. Brieven van de heer F. Mulder van 18 mei 2022 over Klacht niet handhavend optreden 
over bomenkap Nooitgedacht  

B23. Brief van de heer W. Hepping van 29 mei 2022 over Ontwerp Omgevingsverordening 
Drenthe 2022, kaart bestemmingsplan 2014 en verschil 2022  

 
Fractie SP  
Van bovenstaande ingekomen stukken willen we graag dat het antwoord/de reactie van GS ook 
naar PS gestuurd wordt.  
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
In het geval van brief B5 zal het college de briefschrijver beantwoorden en het afschrift hiervan 
aan PS sturen. De brief B15 gaat om een klacht, dus deze wordt daarmee ook afgehandeld zoals 
het in onze klachtenregeling is opgenomen. Vanwege privacy-redenen kunnen we pas na afloop 
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informatie over de bevindingen, het oordeel en de conclusie delen met uw Staten. Conform de 
regeling blijft het daartoe beperkt.  

B15. Brieven van de heer F. Mulder van 18 mei 2022 over Klacht niet handhavend optreden 
over bomenkap Nooitgedacht  

Fractie D66  
Met verbazing hebben we de brief van de heer Mulder gelezen, graag reactie van de gedepu-
teerde.  
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
Zoals bij het vorige punt ook al aangegeven, is dit een klacht welke wordt opgepakt conform de 
klachtenprocedure zoals is vastgelegd in ons klachtenreglement. Er zal ook een gesprek plaats-
vinden met de heer Mulder, maar vooruitlopend op verdere afhandeling van de klacht kan het 
college daar nu geen inhoudelijke mededelingen over doen.  
 
Fractie D66 
Uiteraard begrijpen wij dat. De brief ligt nu voor. Dan zouden we toch GS willen vragen om ons 
actief te informeren over de afhandeling van deze klacht en wat het besluit daarop geweest is. 
En daarmee houden wij dan ook gelegenheid om aanvullende vragen te stellen op het moment 
dat de afhandeling heeft plaatsgevonden.   
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
Zoals ik net ook al aangaf in de richting van de SP, kunnen we PS nadien, na het doorlopen van 
deze procedure, informeren over de bevindingen, de conclusie en wat daarmee gebeurd is. Ik 
kan daar nu geen termijn aan koppelen, maar dat zullen dat als college wel doen.  

B23. Brieven van de heer W. Hepping van 29 mei en 9 juni 2022 over Ontwerp Omgevings-
verordening Drenthe 2022, kaart bestemmingsplan 2014 en verschil 2022  

Fractie D66 
Brief van de heer Hepping zullen we bij behandeling agendapunt omgevingsverordening be-
trekken. 
 
Reactie voorzitter: Akkoord  

B26. Brief van Heli Holland Air Service BV van 2 juni 2022 over Molen 1 en 2 in het energie-
park Pottendijk  

Fractie PVV  
Gaat GS het luchthavenbesluit inzake de betrokken Helihaven, betreffend Besluit G-7, handha-
ven? 
Zo nee, waarom niet? En wat zijn dan de gevolgen voor het gebruik van de Helihaven daar?  
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra  
Ooit is het Luchthavenbesluit ook in overleg met Heli Holland opgesteld. Maar om maar heel 
concreet op uw vraag in te gaan: daar geven we als college nog geen antwoord op, want het is 
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een goed gebruik dat zolang een zaak in behandeling is, we daar niet tussentijds naar buiten 
over gaan communiceren.  

B28. Brief van Vereniging Parkbelangen Leekstermeer van 13 juni 2022 over Update lande-
lijke actiedag tegen massaal opkopen van campings  

Fractie SP  
Op de lijst van ingekomen stukken staat een brief van Parkbelangen Leekstermeer.  
De belangengroep stelt een aantal vragen aan de fracties/provincie.  
De vraag die pregnant naar voren komt is, dat zij als serieuze gesprekspartner willen worden be-
schouwd in de ontwikkelingsplannen.  

• Kan de gedeputeerde aangeven waarom Parkbelangen Leekstermeer, als direct  belangheb-
bende, niet als serieuze gesprekspartner worden uitgenodigd voor hebt overleg wat plaats 
vindt in het kader van de herstructurering van het Europarcs.  
 

Reactie gedeputeerde Brink 
Op verzoek van PS is het park bezocht en op 16 maart zijn wij bij de Vereniging Parkbelangen 
Leekstermeer geweest. Zij hebben ons ook een schets laten zien van alles wat er aan de hand is. 
Onlangs heeft EuroParcs een informatieavond georganiseerd, daar wordt Parkbelangen niet uit-
genodigd, maar de leden met elkaar wel. Ik snap de bezorgdheid van Vereniging Parkbelangen 
en van alle inwoners en bewoners van het Park Leekstermeer. Er is gewisseld van eigenaar en de 
nieuwe eigenaar heeft andere plannen met het park. Vooralsnog toetsen wij, bijvoorbeeld daar 
waar het gaat om natuurdoelen, natuurwaarden, gebiedsontwikkeling. Wij zullen als provincie 
alles zorgvuldig volgen, ook wetende dat iedereen ook zich zorgen maakt over die ontwikkelin-
gen. Dat is voor ons een extra waarschuwing, maar wij zien niet een grote rol voor ons.  
 
Fractie PvdA  
In de OGB vergadering van 11 mei zegt GS toe de belangen van de inwoners van Drenthe zo 
goed mogelijk te willen borgen.  Uit de brief van de vereniging maken wij op dat Europarcs alle 
fatsoensregels aan de laars blijft lappen. Onze fractie heeft hierover de volgende vragen:  
  

• Is GS bereid om op de kortst mogelijke termijn Europarcs uit te nodigen voor een stevig ge-
sprek en duidelijk te maken dat we zo de dingen niet doen in onze provincie?  

• De term roofinvesteerders valt steeds vaker in relatie tot bedrijven als Europarcs. Roompot-
tissering is inmiddels een bekend en berucht begrip. Wat wil, kan en gaat GS doen om der-
gelijke toestanden in Drenthe te voorkomen. En hoe kan de vereniging parkbelangen Leek-
stermeer hier actief mee geholpen worden?  

• Volgens de vereniging stemt Europarcs wekelijks af met de provincie over de voorgenomen 
plannen zonder dat de vereniging zicht heeft op een quick scan Natuur of een vergunning- 
of ontheffingsaanvraag. Is dit juist ? Zo ja, zegt GS hiermee niet impliciet dat het meedenken 
en de bezwaren van de vereniging  gepasseerde stations zijn ?  

  
Reactie gedeputeerde Brink  
Ik heb er bij EuroParcs op aangedrongen de Vereniging van Parkbelangen ook als partner te zien 
en ook eens een gezamenlijke bijeenkomst te organiseren. Dat heb ik niet één keer, maar twee 
keer gedaan. Vanuit de provincie zie ik verder geen rol meer om ons actief in te zetten. Als het 
gaat over die opkoop en herstructurering, dan zien wij dat er op dit moment een golf van over-
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names is, door met name relatief grote bedrijven. Word ik daar blij van? Laat ik het anders for-
muleren: Ik koester onze familiebedrijven en onze MKB’ers die voor de langere termijn gaan en 
die geworteld zijn in de Drentse samenleving. Heb je daar invloed op? Nee. Kun je daar iets 
mee? Nee. Heb je er zorg over? Ja. Wij spreken daar bijvoorbeeld ook over bij Vitale Vakantie-
parken en daar hebben we ook gekeken: wat kunnen we daarmee? Maar juridisch gezien kun je 
daar niet iets mee. Als iemand iets verkoopt aan een andere eigenaar, dan kunnen we daar wel 
iets van vinden, maar we kunnen er als provincie niets aan doen. In beantwoording op de laatste 
vraag: het klopt dat er regelmatige afstemming is tussen EuroParcs, de provincie en de ge-
meente. Dit heeft betrekken op daar waar het gaat over de procedures en welke onderzoeken 
er moeten komen en waar de vergunningverlening aan moet voldoen. Dat proces zal eveneens 
strak gevolgd worden. 

C1. Subsidiëring project Dwarsdiep/Dwarskade gemeente Borger-Odoorn (brief van 24 mei 
2022) 

De voorzitter concludeert dat er geen bedenkingen zijn en dat GS over kunnen gaan tot subsi-
dieverlening.  

C2. Subsidiëring project Valtherweg/Exloërweg gemeente Borger-Odoorn (brief van 24 mei 
2022)  

De voorzitter concludeert dat er geen bedenkingen zijn en dat GS over kunnen gaan tot subsi-
dieverlening.  

6. Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag binnengekomen.  

7.  Vaststelling Omgevingsverordening Drenthe en Delegatiebesluit Omgevingsverorde-
ning Drenthe 2023; Statenstuk 2022-61  

Bij dit agendapunt hebben zich vier insprekers gemeld: mevrouw Nieboer, namens Stal Een Pk, 
de heer Smit, adviseur Ruimtelijke Ordening en Milieu, de heer Hepping, namens Landbouwbe-
drijf Hepping en de heer Hanskamp. De volledige teksten staan vermeld in het transscript van 
deze vergadering. 
 
Gevraagd wordt te BESLUITEN: 
1. De Nota van Antwoord vast te stellen.   
2. De Omgevingsverordening Drenthe 2023 vast te stellen.  
3. Het Delegatiebesluit Omgevingsverordening Drenthe vast te stellen.    
 
Toezeggingen:  

• Gedeputeerde Brink zegt toe een gesprek te organiseren tussen inspreker mw. Nieboer, de 
provincie Drenthe en de gemeente Noordenveld en zegt PS toe hen daarvan op de hoogte te 
houden. 



 

7 

• Gedeputeerde Brink zegt namens gedeputeerde Jumelet toe in gesprek te gaan met inspre-
ker dhr. Hepping om zijn situatie te bekijken en zegt PS toe hen daarvan op de hoogte te 
houden.   

• Gedeputeerde Jumelet zegt toe een kaart te maken waarbij er overzicht is van de Drentse 
jachtvelden en waar deze gelegen zijn.  

• Gedeputeerde Jumelet zegt toe met een brief te komen aangaande beschermde soorten en 
vrijstellingslijsten.   

 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het als B-stuk doorgaat naar de PS-
vergadering 13 juli 2022.  

8. Stikstof  

Toelichting gedeputeerde Jumelet.  

9. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen 

Gedeputeerde Vedelaar geeft een nadere toelichting over de ontwikkelingen bij het OV-Bureau 
Groningen-Drenthe. De brief over de ontwerpbegroting 2023 (LIS B.24) is daarvoor bij dit agen-
dapunt betrokken.  

10. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 14.13 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 7 september 2022. 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid van 7 september 2022.  
 
 
 
 
          , voorzitter 
 
 
 
          , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Omgevingsbeleid van 15 juni 2022 
 

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van Zaken 

 
Korte termijn Toezeggingen 

1. Waterkwaliteit, aanwe-
zigheid gewasbescher-
mingsmiddelen in Natura 
2000 gebieden) 

Gedeputeerde Jumelet: Er is nog geen datum is 
gepland gezien Corona. 
 
Gedeputeerde Jumelet: Voorkeur deze bijeen-
komst fysiek te kunnen doen zodra dit weer mo-
gelijk is en het liefst op korte termijn. 
 

16.09.20 
 
 
12.05.21 

  
 
 
PvdD (mevrouw Zuiker) vraagt wanneer 
de bijeenkomst wordt georganiseerd. 

2. Subsidieregeling voor 
woningeigenaren 

Gedeputeerde Stelpstra: zegt toe PS op de 
hoogte te zullen houden of de subsidieregeling 
voorwoningisolatie bij woningeigenaren met een 
laag inkomen, het juiste instrument is. 
 

13.04.22 01.09.22  

3.Vragen door PVV en GL 
over LIS A.7 OGB 11 mei  

Gedeputeerde Jumelet zegt toe gestelde vragen 
aangaande LIS A.7 vanuit de PVV en GroenLinks 
schriftelijk te beantwoorden.  
 

11.05.22 01.07.22 √ Op 24 mei 2022 is de brief van GS over 
de afdoening van deze toezegging bin-
nengekomen en geplaatst op de LIS OGB 
15 juni 2022 (A.8). 
 

4. Herplant van bomen na 
kapmeldingen 

Gedeputeerde Jumelet: zegt toe dat de kapmel-
dingen en herplant van bomen voor zover het de 
provincie betreft, digitaal zullen worden ge-
maakt zo spoedig mogelijk na 1 juni 2022. PS zul-
len hierover worden geïnformeerd. 
 

01.06.22 01.09.22  
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5. Vaststelling Omgevings-
verordening Drenthe [..] -  
Gesprek mw. Nieboer, ‘Stal 
Een Pk’ 

Gedeputeerde Brink zegt toe een gesprek te or-
ganiseren tussen inspreker mw. Nieboer, de pro-
vincie Drenthe, de gemeente Noordenveld en 
zegt PS toe hen daarvan op de hoogte te hou-
den.  
 

15.06.22 01.10.22  

6. Vaststelling Omgevings-
verordening Drenthe [..] - 
Gesprek dhr. Hepping, 
Landbouwbedrijf Hepping 
 

Gedeputeerde Brink zegt namens Gedeputeerde 
Jumelet toe in gesprek te gaan met inspreker 
dhr. Hepping om zijn situatie te bekijken en zegt 
PS toe hen daarvan op de hoogte te houden.  

15.06.22 01.10.22  

7. Kaart en overzicht Jacht-
velden - Vaststelling omge-
vingsverordening Drenthe 
[..] 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe een kaart te ma-
ken waarbij er overzicht is van de Drentse jacht-
velden en waar deze gelegen zijn. 

15.06.22 01.10.22  

8. Brief beschermde dier-
soorten en beschermde en 
vrijstellingslijsten - Vaststel-
ling Omgevingsverordening 
Drenthe [..] 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe met een brief te 
komen aangaande beschermde soorten en vrij-
stellingslijsten.  

15.06.22 12.07.22 √ Op 12 juli 2022 is de e-mail van GS over 
de afdoening van deze toezegging bin-
nengekomen en geplaatst op de LIS PS 
13 juli 2022 (A.14). 
 

9. Vragen GroenLinks over 
LIS A.10 tijdens OGB 15 juni 
2022 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat gedepu-
teerde Jumelet met een schriftelijk antwoord aan 
PS komt.  

15.06.02 04.07.22 √ Op 4 juli 2022 is de mail waarin gedepu-
teerde Jumelet antwoord geeft bij de grif-
fie binnengekomen en geplaatst op de LIS 
OGB 7 september 2022 (A.13).  
 

Lange termijn Toezeggingen 

1. Werkbezoek  Gedeputeerde Kuipers: zegt toe een werkbezoek 
te willen organiseren om een aantal maatregelen 
te bekijken die gemeenten en waterschappen 
treffen op het gebied van klimaatadaptatie. 
 

12.01.22 12.06.22  
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2. Interpellatiedebat vakan-
tieparken 
 
 

Gedeputeerde Brink zegt toe uit te zoeken of bij 
vitale vakantieparken de mogelijkheid bestaat 
dat huurders het recht van eerste koop hebben. 
 

09.03.22 12.04.22 
 

 

3. Ruimte voor Ruimte rege-
ling 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Ruimte voor 
Ruimte regeling nog eens tegen het licht te hou-
den, om te kijken naar verbeteringen. 
 

02.03.22 07.09.22 Update 12.05.22: Gedeputeerde Brink 
meldt per mail dat het voorstel voor aan-
scherping van de Ruimte voor Ruimte re-
geling naar verwachting in kwartaal 3 
naar de Staten komt. 
 

4. Regionaal Mobiliteitsplan 
Drenthe 

Gedeputeerde Vedelaar zegt toe bij versie 2.0 
een afkortingenlijst toe te voegen. 
 

23.03.22 01.10.22  

5. Provinciaal Inpassings-
plan Drentse zonneroute 
A37 
 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Statencommissie 
Omgevingsbeleid te informeren zodra het parti-
cipatieplan gereed is. 
 

23.03.22 12.05.22 
 
 
 
01.02.23 
 

Update 12.05.22: Gedeputeerde Brink 
meldt per mail dat het participatieplan 
naar verwachting eind 2022, begin 2023 
beschikbaar is.  
 

6. Vragen D66 LIS A.7 tij-
dens OGB 15 juni 2022 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe in overleg met 
de stuurgroep de rapportages beschikbaar te 
stellen aan PS. 
 

15.06.22 01.09.22  

7. Afhandeling brief LIS B.5 
OGB 15 juni 2022.  

Gedeputeerde Jumelet zegt toe te reageren op 
de briefschrijver en afschrift daarvan te sturen 
aan PS.  
 

15.06.22 01.09.22  

8. Vragen D66 LIS B.15 tij-
dens OGB 15 juni 2022 

Gedeputeerde Jumelet zegt namens gedepu-
teerde Jumelet toe dat na afhandeling van de 
klacht conform het klachtenregelement PS geïn-
formeerd kan worden over de bevindingen en 
conclusies.  
 

15.06.22 01.02.23  
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M2021-25,Innovatie infra-
structuur en luchtkwaliteit  

Verzoekt het college om: 
- PS te informeren m.b.t. de stand van zaken 

rondom dit soort van IT-innovatie in Noord-
Nederland (inclusief Flevoland en in het bij-
zonder in Drenthe); 

- een verkenning uit te voeren in hoeverre dit 
soort van IT-innovatie ook in de provincie 
Drenthe te implementeren is; 

- aan bijvoorbeeld de bestuurscommissie MIRT 
of het Regionaal verband te verzoeken of zij 
in deze een proactieve rol kunnen vervullen 
om de betrokken stakeholders in dit onder-
werp te horen. 
 

07.07.21   

M2022-2, structurele oplos-
sing veilig reizen in het OV 
in Drenthe 

Roepen GS op om: 
- bij de Rijksoverheid er op aan te dringen suc-

cesvolle pilots permanent en structureel in te 
zetten 

- Daarvoor in overleg te treden met vervoer-
ders, vakbonden en mede overheden 

- Hierbij nadrukkelijk de Rijksoverheid, als ver-
antwoordelijken en als participant in de ex-
tra kosten deel te laten nemen 

- In dit overleg het verzoek om een verken-
ning naar de mogelijkheden om het aantal 
noodzakelijke vervoersbewegingen tussen 
Ter Apel en Zwolle te verminderen, binnen 
de deelnemers in de vreemdelingenketen 
(politie, IND, vluchtelingenwerk en sociale 
advocatuur), te agenderen 

02.02.2022   
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- PS hierover zo spoedig mogelijk schriftelijk 
over dit overleg, de verdere invulling en de 
financiering hiervan te informeren. 
 

M2022-10, Stikstof 2 
 

Verzoeken het College om: 
- Al dan niet binnen IPO verband bij de minis-

ter van Natuur en Stikstof een dergelijke ont-
schotting van de beschikbare budgetten te 
stimuleren. 

 

01.06.22   

M2022-17, Zelfbewonings-
plicht en opkoopbescher-
ming   

Verzoeken het College: 
- bij gemeenten, voor zover nog níet in voor-

zien, een vergaande zelfbewoningsplicht on-
der de aandacht te brengen voor zowel 
nieuwbouw als ook voor bestaande panden; 

- daarnaast, waar mogelijk, opkoopbescher-
ming en anti-speculatiemaatregelen onder 
de aandacht te brengen bij gemeenten. 

 

01.06.22   

M2022-18, Ruimte voor de 
Nedersaksenlijn   

Verzoeken het College: 
volop inzet te blijven plegen op de Nedersaksen-
lijn vanuit alle verschillende disciplines, en de NSL 
als grote ruimtevrager een plek te geven in de 
actualisatie van de omgevingsvisie. 
 

01.06.22   
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